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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ön szerint mire való a Kréta rendszer?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A 444.hu  portálon  megjelent  „A Kréta  rendszeren  keresztül  kérik  a  szülőket,  hogy  adják  az
államnak a gyerek ballagási pénzét„ című cikk azt írja, hogy a Krétán keresztül tukmálja a szülőkre
az állampapírt az orbáni infláció és az önök elhibázott gazdaságpolitikája miatt kialakult helyzet
vészmegoldására az Államadósság Kezelő Központ:

„A Kréta faliújságján, rendszerüzenetként juttatta el a szülőkhöz üzenetét az Államadósság Kezelő
Központ Zrt. (ÁKK) Ebben az emailben az AKK a Magyar Állampapírt reklámozza, amely szerint
„kiváló megoldás” lehet arra, hogy „maradandót ajándékozzanak” gyerekeiknek. A teljes üzenet
így szól:

„Minden  ballagást/tanévzárót  nagy  készülődés  előz  meg,  hiszen  szeretnénk  maradandót
ajándékozni gyermekeinknek. Erre kiváló megoldás lehet a MAGYAR ÁLLAMPAPÍR, amely egy jól
kamatozó, kamatadómentes, már kis összegtől – akár 1 forinttól – megvásárolható megtakarítási
forma.  Érdemes  az  ajándékba  kapott  nagyobb  összeget,  zsebpénzt  is  magyar  állampapírban
gyarapítani, e akár saját magunknak is vásárolhatunk.

Lepje meg gyermekét vagy saját magát magyar állampapírral!

(…)

Emellett úgy véli, hogy „ez tisztességtelen versenyelőny”, hiszen az összes többi, megtakarításokkal
foglalkozó  cég  vélhetően nem tud  a Krétán keresztül  üzenni  a  lehetséges  ügyfeleknek.  „Semmi
keresnivalója ott” – mondta.

A  dolog  ráadásul  adatvédelmi  kérdéseket  is  felvethet,  nevezetesen,  hogy  hogyan  kerültek  a



Krétában regisztrált adatok az Államadósság Kezelő Központhoz.”

 

Kérdezem Önt:

1. Milyen felhatalmazás alapján használta az Államadósság Kezelő Központ a Kréta rendszer 
adatait?

2. Ön szerint mire való a Kréta rendszer?
 

Budapest, 2023. június 23.
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Dr. Vadai Ágnes
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